

Title (en)  
Linoleum border strip.

Title (de)  
Randstreifen aus Linoleum.

Title (fr)  
Bande de bordure en linoléum.

Publication  
**EP 0437660 A1 19910724 (DE)**

Application  
**EP 90100994 A 19900118**

Priority  
EP 90100994 A 19900118

Abstract (en)

To produce tub-like floor coverings, e.g. in hospitals, angled edge and corner pieces are required. To be able to work the brittle linoleum perfectly at site, linoleum strips (1) are provided, at the rear, with a cutout (2) whose width (B) corresponds to the subsequent bending radius. The longitudinal edges (3) of the cutout (2) can be rounded to prevent splitting of the linoleum. The cutout (2) can be filled in again with a permanently elastic adhesive and sealing compound (4), in particular of plastic, e.g. silicone, PUR or the like, to restore the original material thickness. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Herstellung von wattenartigen Bodenbelägen, z. B. in Krankenhäusern, werden zum Winkel gebogene Kanten- und Eckstücke benötigt. Um das brüchige Linoleum auf der Baustelle einwandfrei verarbeiten zu können, werden Linoleum-Streifen (1) rückseitig mit einer Ausfräzung (2) versehen, deren Breite (B) mit dem späteren Biegeradius korrespondiert. Die Längskanten (3) der Ausfräzung (2) können abgerundet werden, um einem Spalten des Linoleums vorzubeugen. Die Ausfräzung (2) kann mit einer dauerelastischen Klebe- und Dichtstoffmasse (4), insbesondere aus Kunststoff, z. B. Silikon, PUR oder ähnliches, wieder aufgefüllt werden, um die ursprüngliche Materialstärke wieder herzustellen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04F 19/04**

IPC 8 full level  
**E04F 19/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04F 19/045** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 1883117 A 19321018 - TOMPKINS WILLIAM J
- [Y] US 1605573 A 19261102 - STEDMAN JAMES H
- [Y] GB 721086 A 19541229 - EJNEER ROBERT TJORN
- [A] FR 2223536 A1 19741025 - SCHACHT PETER [DE]
- [A] GB 1023190 A 19660323 - NAIRN WILLIAMSON LTD
- [A] DE 2740664 A1 19790315 - ESSLER UWE

Cited by  
DE19604912A1; GB2424231A; GB2424231B; EP1734203A1; FR2886957A1; US7373729B2; WO2012123671A1; EP2527562B1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0437660 A1 19910724**

DOCDB simple family (application)  
**EP 90100994 A 19900118**